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内容概要

无线传感器网络在民用与军用设备中有着广泛的应用。
微传感器以无线互联的形式完成高度分散系统中的感应、计算、通信以及控制等工作。

塞佩丁编著的《无线传感器网络同步技术（影印版）》介绍了无线传感器网络部署中的一项最关键的
技术：同步技术。
本书概述了无线传感器网络中的时钟同步协议，着重讲解了导出高效时钟补偿评估方法以及运行评估
指标等技术手段。
《无线传感器网络同步技术（影印版）》适合电子信息专业、计算机专业的高年级本科生、研究生以
及相关研究人员阅读。
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编辑推荐

　　SynchronizatiOn in Wireless Sensor Networks　　·Wireless sensor networks have a huge number and
range of applications.and criticalto their deployment is the process of synchronization presented in this book.　　
·The most important clock synchronization protocols are summarized.with emphasis on design and
optimization techniques for building efficient clock offset estimation schemes and performance benchmarks.
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